
 
25. november 2020 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

Spørgsmål: 

1. Under EM2019/132 godkendte Inatsisartut forslaget om at pålægge Naalakkersuisut 

om at lave en redegørelse over hjemtagelse af fødevare og veterinær området til 

Grønland, og som skal færdiggøres og deles ud under EM2020. Hvor langt er man 

kommet med at lave redegørelsen? Er man i gang? 

(Medlem af Inatsisartut Bentiaraq Ottosen, Atassut) 

 

Begrundelse 

Vi synes at det er på tide at vi får afklaret hvordan det står til med arbejdet med redegørelsen om 

hjemtagelse af Fødevare og Veterinær området, efter godkendelsen af punktet EM2019/132. 

Naalakkersuisut er blevet pålagt blive færdig med redegørelsen til EM2020, men det er til den dag i 

dag ikke blevet fremlagt noget, derfor vil vi godt vide hvornår den kommer. 

I betænkningen til UKA2019/132 står der:  

Et enigt udvalg indstiller på baggrund af ovenstående bemærkninger det oprindelige forslag 

til vedtagelse. 

 

Da Naalakkersuisut er blevet pålagt til at udføre en opgave og har pligt til at færdiggøre den, vil vi 

gerne vide om de kan fuldføre den. 

 

Jeg vil gerne have svar inden 10 arbejdsdage. 


